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Styrelsemöten: Föreningen har under 2023 haft 12 protokollförda styrelsemöten, 
årsmöte, samt ett konstituerande styrelsemöte efter årsmötet. 

Föreningens utveckling: Betalande medlemmar var 31/12–2023 
330 stycken och 23 ständiga medlemmar. En värvningskampanj under hösten i ”sociala 
medier ” gav 28 nya medlemmar. Vi har under året haft 14 genomförda medlemsaktiviteter. 
Under året har vårt digitala anmälningssystem på föreningens Hemsida utvecklats. 
Anmälan kan nu göras på Hemsidan och därefter länkas anmälan till registrering. På så sätt 
vet vi antalet anmälda och kan skicka bekräftelse om deltagande, eller att evenemanget är 
fulltecknat och man sätts på väntelista. För varje aktivitet har vi en ansvarig som kan 
kontaktas per telefon eller e-post för hjälp och upplysningar. 

  Genom mailutskick,  blänkare på Facebook och Saltsjöbadens Anslagstavla informerar vi om vårt  
  program och programpunkter. För de som inte är digitala finns vårt program kvar i pappersform.  
  Vi brukar också sätta upp affischer i Saltsjöbaden centrum, på annonstavlan och Biblioteket. 

 
 

 
 



A rets första aktivitet var att besöka Saltsjöbanans vagnhallar. Besöket var mycket populärt och 
båda visningarna var fulltecknade. 
A rsmötet den 20 mars hölls i Församlingshemmet vid kyrkan. 
Efter årsmötet pratade Peter Ehlin om bin, biodling och bikupornas uppbyggnad. Mycket 
intressant. 
Nacka Bryggeri i Fisksätra fick ett nytt besök med provsmakning av många ölsorter. 
Bryggeriet brygger öl på ett hantverksmässigt och ekologiskt sätt. 
”Loppis ute på backen ” har nu blivit ett mycket uppskattat inslag i vårprogrammet. 
Många bord ställdes upp framför gården. Hembygdsföreningen serverade kaffe och kaka. 

Under ledning av Peter Linde, vår skicklige skulptör gjorde vi en statyvandring mellan 
Saltsjöbadens sjukhus och Vår Gård. Det blev ett uppskattat inslag som vi upprepade den 3 
september. 
6 juni firade vi Nationaldagen i Neglinge gård. Under våren hade vi för andra gången utlyst en 
uppsatstävling med Saltsjöbadstema, för barn i Saltsjöbadens skolor. Tävlingen börjar bli 
tradition, och liksom förra året var det barn från Neglinge skola som tog hem de flesta priserna. 
Stort grattis till alla duktiga författare! Vi serverade kaffe med hembakt bröd och alla barn blev 
bjudna. Saltsjöbadens församling bjöd på sång och musik och spel av två flickor på fiol. En lärare 
från Neglinge skola Birgitta Torstensson, höll ett fint Nationaldagstal. 
Genom vårt helt ideella arbete i styrelsen och andra funktionärer, har vi haft möjlighet att 
ge skolbarnen bidrag till sin klasskassa. 
Det traditionella midsommarfirandet i Wallenbergsparken genomfördes 23 juni med bidrag 
från Saltsjöbadens Villaägareförening och hjälp med midsommarstång från 
Hantverksföreningen. 
Dagen innan var flera barn och vuxna på plats och klädde stången. Pga hård vind fick 
stången förankras väl i marken. Musik och dans bjöd Marina Granlund och Jim Herlin på, 
kaffe, saft och bullar såldes. Flera hundra deltagare kom till det uppskattade firandet i fint 
försommarväder. 
Den traditionella höstmarknaden hade vi den 1 oktober. Toppenguiden, böcker och kartor 
såldes, liksom stekt strömming, grillad korv och kaffe med hembakt bröd. 
Hembygdens Geologi fick vi veta mycket om den 17 oktober, då Geolog fil.dr Stefan Claesson 
höll ett uppskattat föredrag om våra urgamla berg, 2 miljarder gamla, i Neglinge gård. 
Kartograf Lars Granath berättade och visade bilder om Namnen i kartan den 7 november. 
Hur namnen på öar i skärgården blir feltolkade från gamla handritade sjökort . 
Saltsjöbadens observatorium med guidning av Föreningen STAR besöktes 27 och 29 oktober. 
Vi fick upprepa det populära inslaget. Vi är så glada att vi har det fina observatoriet i vårt 
område. 
Hösten avslutades traditionellt med en braskväll i Neglinge gård. Bokhandlaren Annika Hellman 
berättade om aktuella böcker, och vi serverade kaffe med hembakt bröd. 
Under året har Neglinge gård använts för möten av flera föreningar. 
Styrelsemedlemmarna har gjort ett jättefint arbete med att underhålla gården , sortera 
bruksföremål i Bindstugan och förse dem med nya hyllor och upphängningar. 
Runt gården har slyet växt sig allt tätare. På föreningens bekostnad har vi röjt undan slyet och 
transporterat bort de grenar som inte kan användas för uppvärmning. Lasse Johnsson har 
tillverkat en sågbock av bräder som låg i ladan. Till våren ska vi såga upp veden och lägga till 
tork i ett vedupplag. Veden blir utmärkt att elda i storstugans öppna spis. 



Det digitala system för betalning av årsavgift och deltagande vid aktiviteter infördes 
föregående verksamhetsår. För många har det förenklat medverkan i föreningen, men för 
en del kan det stöta på problem. 
Varje ny medlem får numera ett välkomstbrev med anvisning för hur man betalar 
årsavgiften. 

  Igelboda Stationshus står efter 11 år fortfarande eldhärjat. Miljö- och stadsbyggnadsnämnden har  
  skickat en vitesanmälan till SL, som SL överklagat. 

Fortsättning följer. Vår önskan är att Stationshuset skall restaureras och på något sätt bli 
en träffpunkt för Saltsjöbadens invånare. Under året föreslogs att Nacka Stationshus skulle 
flyttas och ersätta Igelboda stationshus. Det finns i skrivande stund inga klara besked om 
någon åtgärd, och tiden går... 

Medlemskap i andra föreningar,mm. 
Föreningen har under året varit medlem i Stockholms Läns Hembygdsförbund. 
Vänföreningen för Saltsjöbadens Friluftsbad, Nacka Miljövårdsråd, Nacka Närradioförening, 
Fisksätra Folketshusförening och Kulturarvsnätverket i Nacka . 
Vi är remissinstans i bygg- och lokaliseringsfrågor för Nacka kommun. Under året har vi 
lämnat ett remissyttrande angående bebyggande av tomten Jaktvarvet. 
Vi har en bra kontakt med Saltsjöbadens Hantverksförening och Lions i Saltsjöbaden. 

Ekonomi 
Föreningens ekonomi har lämnats i en separat redovisning. 
Saltsjöbaden den 19 mars 2024 
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